
Svar fra Bærum Senterparti 
 

Overordnet arealforvaltning 
 

1. Vi må i størst mulig grad unngå nedbygging av sårbar natur og leveområder for sårbare 
arter. 
 

2. Nei, kommunen jobber med å få bedre oversikt og kunnskap. 
 

3. Vi må få nye og oppdaterte arealplaner hvor naturverdiene er godt kartlagt. 
 

4. Ja her bør vi få en interkommunal løsning, eller at fylket kan bidra. 
 

5. Ja, men vi tror at dette blir lite aktuelt i Bærum. Vi mener det er viktigere å jobbe for å få 
planene om monstermaster ned i jorda.   
 

6. Nei, vi mener eiendomsretten må hensyntas og er redd for et vern av Tanumplatået vil 
begrense eiernes naturlige bruk av eiendommene.   
 

7. Vi var sterkt imot denne utbyggingen, og vil stemme imot slike forslag i framtida. 
 

8. Vi vil bl.a. åpne myrer, og bekker, noe vi allerede har startet med. 
 

9. Vi har ikke stadfestet noen spesielle områder, men kan vise til vårt svar på spørsmål 8. 
 

Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Stortinget har vedtatt at 20% av matproduksjonen innen 2030 skal gjennomføres og vi i 
Bærum må bidra til dette. Det er flere gårder og jorder som i dag ligger brakk og kan brukes 
som f.eks. parsellhager. 
 

11. Ja vi vil ha begge disse områdene til matproduksjon. 
 

12. Ja. 
 

Oslofjorden  
 

13. Ja og alle kommunene rundt Oslofjorden må ha de samme virkemidlene. For å fortgang i 
denne prosessen ønsker vi å opprette et lokalt «Bionova» - et fond for klima- og miljøtiltak i 
landbruket. 
 

14. Ja 
 

15. Ja, men vi vil ha en kyststi langs fjorden i hele kommunen. 
 

16. Ja hvis dette er hensiktsmessig for å få en renere fjord. 
 

17. Ja, og vi har allerede vært med på å vedta fredning av hummerfiske i visse steder av 
Oslofjorden. 
 

Skog/marka 
 

18. Bidra til at kommunen får mer ressurser til kartlegging av rødlistede arter i skogen.  
 



19. Vi vil gjennomføre skogvernet på en måte som får minst mulig konsekvenser for avvirkinga 
og skognæringa sine muligheter for å bidra til det grønne skiftet.  
 

20. Vi har ikke satt noe tall på dette. Se svar på foregående spørsmål. 
 

21. Nei.  
 

22. Nei, det vil vanskeligjøre uttak av produktiv skog, som vi er redd for blir konsekvensene av 
det.  
 

23. Dette er et spørsmål som ikke vi kommunepolitikere kan svare på. 
 

24. Ja vi har ikke noe i mot at det kan gjøres, men vi vil ikke ta noe iniativ. 
 

Klima og samferdsel 
 

25. Bygge ut mer kollektivt og flere busser som går på tvers av kommunen. Vi har bidratt til en 
bussrute mellom Skui og Kolsås og bør få flere liknende ruter. Vi tror ikke det er veien å gå 
med forbud mot bilbruk. 
 

26. Vi har vært skeptisk til dette, men nå ble det vedtatt at veikapasiteten ikke skal økes på den 
nye E18. 
 

27. Vi mener dette blir for ambisiøst og vi mente 55% var mer troverdig. Det samme som 
regjeringen har gått inn for. 
 

Stedsidentitet 
 

28. Ja, vi bør ha en overordnet plan. I dag er det for mange planer som overlapper hverandre. 
 

29. Ja, men dette bør kommuneadministrasjon kunne få fram til oss politikere. 
 

30. Ja og vi har tidligere gått imot denne utbyggingen, da vi mener dette er for langt i fra 
kollektivknutepunkt og vil ødelegge kulturlandskapet.  
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